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 בס"ד

 08.01.2023( מתאריך ופרונטלי פרוטוקול ישיבת ועד )בזום

 אילן יעיש  ,בנימין אקמן ,שלומית פורמנסקי, רוטר דוד, משה ישרוף, אהרן צוקר ,פנינית אברך חברוני :וכחיםנ

 מליאהחבר -אדמונד חסין אורחים:

 ציונה שרוני חסרים:

 חברי ועד, חבר מליאה מוזמנים:

מיקום 

 הישיבה:

 08.01.2023 מתאריך:  טלי בן חור : נרשם ע"י מזכירות

 

 נושאים

 לו'ז אחראי החלטה

   נמנע נגד בעד

 עדכונים: .1
התקיימה פגישה עם מהנדס המועצה, ניתן  -289מגרש . 1

 מסחרי, נמצא בבדיקה לגבי תוספת. מ'ר 500לבנות עד 

נדרש לקבל היתר מהמועצה, החכ'ל בוחנים  -. גדר סולארית2
 אפשרות לבנו את זה.

 תתואם פגישה עם מנכל החכ'ל.

עף חלק מהמרזב של גג הרוחות,  בעקבות -. גג אולם ספורט3
 האולם. הקבלן טוען כי זה עקב אי ניקיון המרזבים.

 

    

 

 

 

 טלי

 

 

 

 

 שבועיים

2. 
 סטטוס:

עדיין לא התקבלה  -סטטוס נקודת חלוקת דואר ביישוב .1
תשובה רשמית מהמועצה או הדואר. ביקשו לדחות את 

, לא התקלה תשובה. 5.1.23שליחת המכתב עד יום חמישי 
 .ישלח מכתב

עדיין לא התקבלה תשובה מאחת  -מדי מים, פחת –מים  .2
החברות.  שבוע הבא תקיים פגישה על מנת לקדם את 

 הוצאת המכרז.
בעבודה, אספלט יבוצע נמצא  -מדרכות –סטטוס פרויקט  .3

 לכל הנקודות יחד. 
 15.01.23על פי התוכנית, עד ה -פרויקט מצלמות .4

 המצלמות אמורות לפעול. 
אבטחה,  הפעלת המצלמות לאחר  -מוקד רואה ואכיפה .5

 כוח אדם להפעלת המצלמות.תתכנס ועדת ביטחון, ויגוייס 

    

 

 

 

 טלי 
 משה

 בוצע

 הליך גיוס רב ליישוב: .3
קו'ח ליישוב, לאחר ביצוע מיפוי ביחד עם נציגי  40התקבלו מעל  

 בה'כ ונציגי היישוב. 
בתי מועמדים לראיונות בזום, בהם היו נוכחים נציגי  10נבחרו 

 הכנסת וגם נציגי הועד.
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החלטה פה אחד התקבלה  – םילשלב הראיונות הפרונטלי
 .מועמדים 4להזמין 

הראיונות שיתקיימו הינם ראיונות עומק בנושאי שכר החלטה: 
 ונושאים אישיים, בנוכחות חברי ועד בלבד.

, המועמדים יגיעו ליישוב ויעבירו םלאחר הראיונות הפרונטליי
 שיעורים לכלל התושבים.

 תתקיים הצבעה של התושבים.בשלב האחרון, 
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1 
 דוד

  -פארק כלבים .4
 .בוצע מיפוי למקומות אפשריים למיקום הפארק

הוחלט על בחינת אפשרות להקמת הפארק ברחוב המוריה 
  למתקן המים.סמוך 

 

 חודשיים בנגי   7

 התקבל מכתב בנושא ביטחון מתושב היישוב.  -ביטחון .6
 הוצג מכתב התשובה

     

 עובדים: .7
 .סטטוס עובדים שסיימוניתן 

 בקשה לא אושרה. בקשות עובדים קיימים:
 

7     

 חינוך:עדכון  
מנהלת המעון, שהינה מנהלת מנוסה  ונחשבת  -מעון. 1

ההתנהלות למנהלת טוב, הגישה מכתב התפטרות, בעקבות 
מול ההורים.  ישנו קושי בגיוס מטפלות בכל הארץ גם במעון. 

 מנסים לסייע בגיוס ככל האפשר.
 יוצאים למכרז חדש, 

יש מחסור בכוח אדם, נמצאים בקשר ישיר מול שלומית  -.גנים2
 שמנסה לסייע בגיוס כוח אדם.

בשעה טובה יש חדר מחשבים לבה"ס בסיוע של  -. בה'ס3
ותרומות שהצליח לגייס ביחד עם הורים  סטיבן אונטנברג

 נוספים.

     

ועדת שפ'ה: יתוכנן יום שפ'ה, תכנון נטיעות טו' בשבט עם בה'ס,  
 עקיבא.-בני
 

     

 

 

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 


